
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komputery są jak psy, mają mądrość swoich panów 

[Jakub  Werbiński] 

Nr 105/04/2022 
PISMO UCZNIÓW I NAUCZYCIELI 

SAMORZĄDOWEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ NR 1 WE WRZEŚNI 

 Witamy nowych 

uczniów 

 Walentynki 

 Dzień języka 

ojczystego  

 Niezwykły 

uczeń 

 Pasje uczniów 

 Dzień numeru 

alarmowego 

 Wolontariat 

Щиро вітаємо учнів з України в нашій школі! 

Serdecznie witamy uczniów z Ukrainy w naszej szkole! 

 

Zdrowych, spokojnych Świąt 

Wielkanocnych, spędzonych  

w gronie bliskich osób, 

miłego wypoczynku  

i wiosennego relaksu 

życzy wszystkim 

Redakcja   
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 A oto kilka zwrotów, które mogą okazać się przydatne: 
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MIĘDZYNARODOWY DZIEŃ JĘZYKA OJCZYSTEGO 

 

Międzynarodowy Dzień Języka Ojczystego przypada w tym roku w poniedziałek 21 lutego. Został on ustanowiony przez 

UNESCO 17 listopada 1999 roku. Ta data upamiętnia wydarzenie, które odbyło się w Bangladeszu, gdzie w 1952 roku 

pięciu studentów z uniwersytetu w Dhace zginęło podczas demonstracji. Domagano się wtedy nadania językowi 

bengalskiemu statusu języka urzędowego. Według ONZ co najmniej 40% spośród języków używanych na świecie w roku 

2016 zagrożonych było wyginięciem. Od 1950 r. zanikło 250 języków.  

Międzynarodowy Dzień Języka Ojczystego ma w założeniu dopomóc w ochronie różnorodności językowej jako dziedzictwa 

kulturowego. W naszej szkole na lekcjach języka polskiego większość klas oglądała prezentację dotyczącą pochodzenia 

oraz obchodów tego wyjątkowego dnia. Uczniowie mieli również możliwość zmierzenia się z wieloma zadaniami 

sprawdzającymi ich znajomość polszczyzny. W tym roku święto odbywa się pod hasłem „Wykorzystywanie technologii do 

nauki wielojęzycznej: wyzwania i możliwości”.  

[Wiktor Fimiak] 

 

 

WALENTYNKI 

 

Walentynki to międzynarodowe święto zakochanych, 

obchodzone 14. lutego. Nazwa wywodzi się od św. Walentego, 

uważanego za patrona zakochanych. W tym wyjątkowym dniu 

zakochani, ale nie tylko, wręczają sobie drobne upominki czy 

też wychodzą gdzieś razem. Jednak nie wszyscy decydują się 

obchodzić to święto. Szczególnie jest ono nielubiane przez 

osoby nieposiadające swojej pary.  

Walentynki w różnych państwach są obchodzone zupełnie 

inaczej. W Japonii jest to święto skierowane ku mężczyznom! 

To oni są obdarowywani prezentami przez swoje drugie 

połówki. Estonia, to kraj, gdzie święto miłości zostało 

zamienione na święto przyjaźni. I tak można by dalej 

wymieniać. Jeśli wy też jesteście z grona ludzi cieszących się 

tym dniem, na pewno wiecie, jak spędzamy je w Polsce. Co 

prawda, może to być indywidualny wybór lub jakaś tradycja. 

Zastanówcie się, jak i z kim chcielibyście spędzić 

przyszłoroczne Walentynki. A może nie jesteście tym 

zainteresowani? Wybór należy do was! 

[Marcelina Górniak, 7i] 

 



4 

 

 

 

 

NIEZWYKŁY UCZEŃ - JAKUB FURMANEK 

 

Jakub Furmanek to mój kolega z klasy 8e. Jest 

to osoba niezwykle utalentowana, odnosząca 

wielkie sukcesy w różnych dziedzinach. 

Zapewne w naszej szkole jest wiele zdolnych 

osób, ale nie każdy jest tak wszechstronny i 

odnosi takie sukcesy. Oto krótka rozmowa z 

Jakubem. Myślę, że jest w niej kilka cennych rad.   

Przypomnij nam swoje sukcesy w 

konkursach. 

Jestem laureatem dwóch kuratoryjnych 

konkursów przedmiotowych z języka 

angielskiego i hiszpańskiego. W tym roku 

dostałem się do etapu wojewódzkiego z 

matematyki i fizyki. 

Gratulacje serdecznie, zdaję sobie sprawę 

jak wysoki poziom trzeba reprezentować, aby 

dostać się do etapu wojewódzkiego. Jak to 

jest być laureatem wojewódzkiego 

konkursu? Jakie są z tego korzyści? 

Przede wszystkim są to bardzo trudne konkursy, 

więc jestem bardzo zadowolony, że udało mi się 

uzyskać taki wynik. Poza tym jestem zwolniony 

z egzaminu ósmoklasisty z języka angielskiego i 

mogę wybrać sobie dowolną szkołę, do której chcę pójść i będę do niej przyjęty. 

To pewnie każdy ósmoklasista Ci teraz bardzo zazdrości. My stresujemy się, czy dostaniemy się do wymarzonej 

szkoły lub klasy. Ile Twojego czasu pochłania nauka, skoro odnosisz sukcesy w tak rożnych dziedzinach?  

Ciężko mi powiedzieć ile czasu poświęcam na naukę, moim zdaniem nieważne ile czasu spędzamy na nauce, 

najważniejsza jest systematyczność, szczególnie jeśli chodzi o naukę języków obcych. 

Jak skutecznie się uczyć? Jakie są Twoje rady dla uczniów?  

Nie ma złotego środka, każdy musi znaleźć własną metodę nauki, która jemu najbardziej odpowiada. Ważne jest 

wyznaczenie sobie jakiegoś celu, który chcemy osiągnąć, później trzeba włożyć ciężką pracę. 

Masz rację, myślę, że cel jest bardzo ważny. Jakie są Twoje zainteresowania? Czy masz jakieś hobby? Co robisz 

w wolnym czasie?  

Moje największe hobby to sport. Od najmłodszych lat regularnie trenuje tenisa i koszykówkę. Od kilku lat dużo czasu 

poświęcam na treningi tenisa, ostatnio na Mistrzostwach Polski udało mi się znaleźć wśród najlepszych 32 tenisistów w 

Polsce. Bardzo lubię jeździć na nartach, w wolnej chwili lubię też poczytać książki. 

 



5 

 

 

                                                                                                                                                                                     
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 

    

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MOJA PASJA – MOJE ŻYCIE 

 

Jestem Zuzanna Zdunek, chodzę do klasy 7g i opowiem wam o mojej przygodzie z karate... Wszystko zaczęło się rok 

temu we wrześniu. Jak wiecie, praktycznie cały rok szkolny byliśmy na nauczaniu zdalnym i nasza aktywność fizyczna 

nieco się pogorszyła. Z tego powodu zapisałam się na karate :), by się trochę poruszać. Spodobały mi się treningi i 

wkrótce zdałam na biały pas.  

29 maja  pojechałam na pierwsze swoje zawody do Piły. Stresowałam się jak nigdy dotąd, ale opłaciło się dużo ćwiczyć 

i pracować nad technikami, ponieważ zajęłam tam dwa II miejsca w konkurencji kata i kumite.  

 W czerwcu brałam udział w Ogólnopolskim Pucharze Dzieci w Karate Tradycyjnym w hali widowiskowo-sportowej 

TORWAR w Warszawie. W walkach brali udział karatecy z 51 klubów z całej Polski. Niestety nie zdobyłam w tych 

zawodach żadnego medalu, ale miałam okazję obserwować i trochę podpatrywać swoich rywali. Trener, Mariusz 

Węglewski, docenił moje zaangażowanie i 4 października 2021 roku pojechałam do Katowic na Mistrzostwa Europy 

Dzieci i Młodzieży w Karate Tradycyjnym.                     

Samo miejsce zawodów zrobiło na mnie duże wrażenie...Katowicki Spodek :) W Mistrzostwach brali udział 

przedstawiciele 21 krajów m.in. Włoch, Turcji, Czech, Litwy, Austrii, Ukrainy, Azerbejdżanu, więc mój stres wyszedł 

poza skale i nie wiedziałam, jak nad tym zapanować. Czekałam kilka godzin na swoją konkurencję. Myślę, że mam 

powód do dumy, ponieważ zajęłam trzecie miejsce w konkurencji kumite, a poprzeczka była postawiona bardzo 

wysoko. Jako formacja z Wrześni uplasowałyśmy się w pierwszej ósemce najlepszych zawodników w Europie.  

6 listopada miałam też zawody, które odbyły się w SSP nr 3 we Wrześni. Do domu wróciłam ze zdobytymi dwoma 

trzecimi miejscami. Na początku grudnia jadę na spotkanie, tym razem do Gniezna. Aktualnie mam żółty pas i nie  mogę 

się doczekać, aż zdam na kolejne, a tym samym nauczę się nowych, trudniejszych technik walki.  

Kiedy zaczynałam trenować, nie wiedziałam, że aż tak mi się to spodoba i będę chciała dalej to kontynuować. Cieszę 

się taką pasją. Karate daje nie tylko dobrą kondycję, wzmocnienie organizmu, ale również dobre samopoczucie, 

adrenalinę oraz kształtowanie charakteru. Szczerze zachęcam Was do zainteresowania się tym sportem. Mam 

nadzieję, że zobaczymy się niedługo na treningach. :)  

[Zuzanna Zdunek, klasa 7G] 

 

 

Nie wierzę! Jeszcze sukcesy sportowe. Jak na to wszystko znaleźć czas. Podziwiam! A co lubisz w naszej 

szkole?  

Uważam, że nasza szkoła jest bardzo fajna. Mamy naprawdę super nauczycieli, wśród uczniów panuje miła atmosfera. 

Szkoda tylko, że ostatnio nie zawsze możemy mieć lekcje w szkole. 

Ja też lubię naszą szkołę i będę za nią tęsknić, a jakie są Twoje plany na przyszłość? Co chciałbyś robić?  

Jeszcze nie mam pojęcia co będę robił w przyszłości, na razie chciałbym wybrać ciekawą szkołę średnią. 

A teraz już ostatnie pytanie. Co jest dla Ciebie w życiu najważniejsze? 

Myślę, że w ostatnim czasie wszyscy się przekonaliśmy, że najważniejsze jest zdrowie oraz pozytywne myślenie i 

uśmiech na twarzy. 

Tego wszystkiego Wam, czytelnicy życzymy! Dziękuję za wywiad, może być on inspiracją dla każdego z nas. Mnie 

przekonało to, że musimy być systematyczni, więc nie poddawajmy się i dążmy do celu. 

 

Po przeprowadzeniu rozmowy z Kubą dotarły do nas bardzo dobre wiadomości. Jakub został laureatem 

Wojewódzkiego Konkursu z Matematyki oraz z fizyki! Gratulujemy! 

                                                                                                                              [Idalia<3] 
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EUROPEJSKI DZIEŃ NUMERU ALARMOWEGO 112 
 

11 lutego obchodzimy Europejski Dzień Numeru Alarmowego 112. Został on ustanowiony przez Unię Europejską, po to, 

by zwiększyć świadomości i promować jego istnienie oraz właściwe użycie. Ogólnoeuropejski numer alarmowy 112 

wprowadzono do użycia w 1991 roku, aby w każdym państwie członkowskim był on taki sam. Jest to numer bezpłatny 

wszystkich sieci komórkowych i stacjonarnych na terenie całej Unii Europejskiej. Od ponad 30 lat ten numer ratuje życie 

i zdrowie ludzi. Warto pamiętać, że numer 112 wybieramy tylko w uzasadnionych przypadkach, które wymagają 

interwencji służb ratowniczych, czyli, np.: wypadek drogowy, pożar, obrażenia ciała i silne krwawienia, omdlenia i utrata 

świadomości, (wstrząs anafilaktyczny, np.: po użądleniu), porażenie prądem, kradzież, włamania, przemoc, rozpoznanie 

osoby poszukiwanej przez policję, zagrożenie życia, zdrowia i środowiska. Niestety wciąż zdarzają się osoby, dla których 

numer alarmowy 112 staje się powodem żartów lub bezzasadnych wezwań. 

ZAPAMIĘTAJ! 

NIGDY NIE DZWOŃ NA NUMER ALARMOWY 112 DLA ŻARTÓW! W CZASIE KIEDY TY DZWONISZ, KTOŚ MOŻE 

POTRZEBOWAĆ NAGŁEJ POMOCY, A TY BLOKUJESZ LINIĘ. TELEFON TEN RATUJE ZDROWIE I ŻYCIE! NIE 

DZWOŃ BEZ POTRZEBY! 

Cieszy to, że z roku na rok liczba niezasadnych zgłoszeń spada, co oznacza, że kampanie oraz szeroko pojęta edukacja 

przynoszą oczekiwane efekty. Praca operatora jest bardzo wymagająca, ciężka, odpowiedzialna, pod presją czasu i w 

dużym stresie, zatem nie utrudniajmy jej głupimi żartami. Centra Powiadamiania Ratunkowego przekazują zebrane dane 

do odpowiednich służb – dyspozytorów z Państwowej Straży Pożarnej i Policji. 

[Krzysztof Jankowski, 7d] 
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MIĘDZYNARODOWY DZIEŃ SZCZĘŚCIA  
 

20 marca obchodzimy MIĘDZYNARODOWY DZIEŃ SZCZĘŚCIA. Został on ustanowiony przez Zgromadzenie Ogólne 

ONZ rezolucją z dnia 28 czerwca 2012 r. Według niej podstawowym celem człowieka jest dążenie do szczęścia. 

Nawołuje ona do „bardziej kompleksowego, sprawiedliwego i zrównoważonego podejścia do rozwoju gospodarczego, 

który promuje szczęście i dobrobyt dla wszystkich narodów”. Są państwa, gdzie wskaźnik szczęścia narodowego służy 

do oceny jakości życia. Czy zastanawialiście się, jak można zmierzyć szczęście? Do oceny i porównania jakości 

życia ludzi z różnych krajów służy HPI Happy Planet Index – Światowy Indeks Szczęścia. Składają się na niego trzy 

wartości: oczekiwana długość życia, deklaracja mieszkańców czy są zadowoleni ze swojego życia oraz ślad 

ekologiczny, który pokazuje na zapotrzebowanie człowieka na zasoby naturalne Ziemi. Z czasem zaczęły pojawiać się 

inne rankingi dotyczące szczęścia. 

Czym właściwie jest szczęście? Według mnie, dla każdego z nas oznacza coś innego.  Dla mnie jest ono wszystkim 

tym, co wywołuje uśmiech na mojej twarzy i sprawia, że czuję się wesoły i doceniany. Jednak na to pytanie nie ma 

jednoznacznej odpowiedzi. Dla jednych szczęście to udane życie, wspaniała rodzina, dobre samopoczucie, zdrowie, 

dla innych poczucie bezpieczeństwa, dobre wykształcenie, warunki mieszkaniowe, jakość środowiska, pomyślny los, 

dobra praca, pieniądze, wolność, przyjaźń, więzi z innymi ludźmi, dobre oceny, osiągnięcia.  

A czym dla Was jest szczęście? Co sprawia, że czujecie się szczęśliwi?  

Międzynarodowy Dzień Szczęścia jest koordynowany przez „Akcję Szczęścia” – ruch, który zrzesza ludzi ze 160 

państw. Pragną oni szczęśliwego i bardziej troskliwego społeczeństwa, w którym każdy skupia się bardziej na szczęściu 

i zadowoleniu osób wokół, a mniej na własnych korzyściach. W ten sposób można walczyć z ubóstwem i zapewnić 

godne warunki życia wszystkim narodom. Zatem każdy z nas może przyłączyć się do obchodów tego święta. Wystarczy 

zrobić coś dobrego dla siebie i innych, coś, co sprawi, że choć na chwilę staniemy się szczęśliwymi ludźmi. 

Myślę, że do szczęścia nie potrzeba wiele, wystarczy rozejrzeć się dookoła, a na pewno znajdziemy je blisko nas. 

Życzymy wszystkim samych szczęśliwych chwil w życiu. Niech każdy z nas potrafi odnaleźć szczęście i cieszyć się 

nim, choćby trwało tylko chwilę i skrywało się w małym uścisku dłoni, uśmiechu czy też zdrowiu, rodzinie, zieleni drzew, 

barwach kwiatów.  

[Krzysztof Jankowski, 7d] 
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WOLONTARIAT – JAK MOGĘ POMÓC INNYM? 

 

„CZŁOWIEK JEST WIELKI NIE PRZEZ TO, CO POSIADA, LECZ PRZEZ TO, KIM JEST;  

NIE PRZEZ TO, CO MA, LECZ PRZEZ TO, CZYM DZIELI SIĘ Z INNYMI”  

JAN PAWEŁ II 

 

Wolontariat to bezpłatna, bezinteresowna, dobrowolna, szczera chęć niesienia pomocy innym, tym, którzy jej 

potrzebują. To nie przymus ani obowiązek. To dobre serce, kreatywne pomysły i uśmiech. I tacy właśnie jesteśmy 

my – wolontariusze i opiekunowie ENGLISH WITH PASSION. Chcemy pomagać, bo tak podpowiada nam rozum i 

serce. Nie oczekujemy nic w zamian. Nasze akcje, to taki jakby łańcuszek dobroci, jedna nakręca drugą.  

A kim jest wolontariusz? To osoba, która ochotniczo i bez wynagrodzenia pomaga innym.  

Czy wolontariuszem może zostać każdy? Nie, ponieważ wolontariusz musi być optymistycznie nastawiony do 

organizowanych akcji. Musi mieć chęci do działania i motywację do niesienia pomocy potrzebującym. Nie może się 

bać i blokować psychicznie przed, np.: chorymi ludźmi. Dodatkowo, wolontariusz to osoba odpowiedzialna, 

systematyczna, otwarta na ludzi i wrażliwa na ludzką krzywdę. Nie może nią zostać ktoś, kto z góry zakłada, że nic 

nie wyjdzie i jak mu się nie chce, to odpuszcza. Trzeba być kreatywnym i jak coś nie wychodzi, to trzeba szukać 

innych rozwiązań. 

Co mi daje wolontariat? 

Dla mnie wolontariat to taka odskocznia od rzeczywistości. Daje mi radość i satysfakcję z tego, że mogę pomóc 

innym. Uśmiech osoby, której pomagamy jest dla mnie nagrodą za poświęcony czas wolny i trud włożony w 

przygotowanie różnych akcji. To cenna lekcja współpracy w grupie, a także dodatkowy kontakt z językiem angielskim 

i spotkania z niezwykłymi ludźmi. Wolontariusz to osoba, która dużo daje z siebie i w zamian otrzymuje cenne lekcje. 

Pamiętajmy! Każdy z nas ma w sobie zdolność pomagania innym i czynienia dobra. Pomagać można na różne 

sposoby, np.: dzielić się tym co mamy, robić zakupy, wyprowadzać psy, zorganizować koncert, zbiórkę d la 

potrzebujących, pomóc w lekcjach, umilić czas osobom starszym, wysłuchując ich historii z życia.  

My wolontariusze i opiekunowie ENGILSH WITH PASSIONS zorganizowaliśmy w tym roku szkolnym wiele akcji z 

których jesteśmy niezmiernie dumni. 

W listopadzie stowarzyszenie Creo przeprowadziło dla nas warsztaty na temat starości. Pomogły one nam zmienić 

stereotypowe postrzeganie osób starszych i osób z niepełnosprawnościami. Dowiedzieliśmy się, że starsi ludzie są 

pełni pasji, zainteresowań i ciekawości świata. Dzięki tej akcji mogliśmy poczuć, jak to jest być starszym człowiekiem. 

Zmierzyliśmy się z ich problemami. Nie obce są już nam pojęcia ageizm, adultyzm i skafander starości.  

Pod koniec grudnia zorganizowaliśmy więc zbiórkę artykułów dla pewnej starszej, samotnej Pani, która święta 

spędzała sama. Dzięki drobnym upominkom, dla Nas kojarzonych z dniem codziennym np. herbata, cukier, umililiśmy 

jej ten wyjątkowy czas w roku. Zbiórka przerosła nasze oczekiwania, a uśmiech Pani odbierającej paczki, był chyba 

najcenniejszą rzeczą, jaką mogła nam podarować. 

Odwiedziliśmy również zaprzyjaźnione przedszkole „Magiczny zakątek”, gdzie wspólnie z dziećmi przeprowadziliśmy 

zajęcia plastyczne. Dzieci, które wymagają odpowiedniego podejścia, cierpliwości i zrozumienia, były dla Nas 

inspirujące i motywujące do działania. 
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W dniach 29.11 – 03.12.2021 r. przeprowadziliśmy zbiórkę pieniędzy biorąc udział w akcji charytatywnej „Ile waży św. 

Mikołaj?” Fundacji Szczęśliwe Dzieciństwo. Zorganizowaliśmy różne event’y, które pozwoliły nam zebrać pieniądze, 

żeby wspomóc edukację potrzebującej młodzieży. Cieszyła się ona dużym powodzeniem. Dziękujemy wszystkim za 

wsparcie. 

Dla takich akcji warto być wolontariuszem.  

[Krzysztof Jankowski kl. 7d] 
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LANY PONIEDZIAŁEK – ŚMIGUS DYNGUS 
 

Niebawem Święta Wielkanocne! Chyba każdy z nas cieszy się na kilka dni odpoczynku. Jedną z tradycji wielkanocnych 

jest Lany Poniedziałek. Oto kilka ciekawostek:  

1. Śmigus i Dyngus były kiedyś odrębnymi zwyczajami. Słowo "śmigus" pochodzi z języka niemieckiego od 

Schmackostern lub od polskiego słowa "śmigać. 

2. Śmigus polegał na symbolicznym uderzaniu witkami wierzbowymi lub palemkami po nogach i oblewaniu się zimną 

wodą. Symbolizowało to wiosenne oczyszczenie z brudu i chorób, a w późniejszym okresie także z grzechów. 

3. Śmigus popularny był na wsiach, gdzie do oblewania używano cebrzyków z wodą i obchodzono go bardzo hucznie. 

Towarzyszyło mu często smaganie witkami. Później, w niektórych środowiskach pojawił się zwyczaj polewania 

perfumami. 

4. Z czasem odrębnie funkcjonujące zwyczaje śmigus i dyngus tak zlały się ze sobą, że przestano rozróżniać, który na 

czym polega. W niektórych regionach darowizna składana kolędnikom nazywana jest śmigusem. Na Kaszubach, 

gdzie polewanie wodą nie jest praktykowane, Poniedziałek Wielkanocny nazywany jest degosem a chłostanie 

dziewcząt degowaniem. 

5. Współcześnie śmigus-dyngus traktowany jest jako zwyczaj ludowy. Wodą oblewa się teraz wszystkich bez wyjątku, 

nawet osoby nieznajome i ma to niewiele wspólnego z pierwotną tradycją. Współczesne praktyki są bardzo 

popularne wśród dzieci i młodzieży. 

6. Zwyczaj Lanego Poniedziałku rozpowszechniony jest prawie we wszystkich krajach Europy Środkowej. Nie jest 

znany w takich państwach jak Austria czy Niemcy. 

7. Według tradycji wodą rozpędzono tłum w Jerozolimie, który zebrał się po Zmartwychwstaniu Jezusa. 

8. Lany Poniedziałek był związany również z rocznicami chrztu Polski w początkowych latach istnienia państwa 

polskiego. 

[Wiktor Fimiak] 
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Periodyk „JEDYNKA” jest zależnym pismem uczniów i nauczycieli SSP nr 1. 

Opieka merytoryczna i techniczna:  

p. M. Cieślak, p. J. Stępień, p. A Zjeżdżałka i p. Krzysztof Łysek.                                     

Redaktor naczelny – Krzysztof Jankowski. 

Zespół: Aleksander Cebulski, Wiktor Fimiak, Marcelina Górniak, Zofia Hedrych, 

Franciszek Jaworski, Matylda Nawrocka, Jakub Wojtaszek, Idalia Zjeżdżałka. 

 

 

Adres redakcji: 

ul. Szkolna 1 

62-300 WRZEŚNIA 

e-mail:  

ssp1_wrzesnia@poczta.onet.pl 

Druk: KSERO – Zakład 

Usługowo-Handlowy Marian 

Kaczmarek, ul. Miłosławska 4, 

62-300 Września 

WNĘTRZARSKIE INSPIRACJE 
 

Styl w jakim urządzamy nasz dom, nasze mieszkanie ma niezwykle ogromną wartość. Bardzo często odwzorowuje nas, 

czyli domowników. Dom to przestrzeń, to inspiracja i motywacja. To nasze miejsce, w którym powinniśmy wyrażać siebie 

i naszą kreatywność. Najważniejsza rzecz to nasze samopoczucie to jak czujemy się w naszym wnętrzu. 

Loft to jeden z najbardziej popularnych stylów już od kilku sezonów. Charakteryzuje się dosyć ciemnymi kolorami i 

różnym rodzajem tekstur, takimi jak beton, metal czy drewno. Odpowiednio zaprojektowane wnętrza w stylu loft mimo 

dosyć ciężkich materiałów jakie się tam wykorzystuje, nie powinny przytłaczać. Loft to łatwy i zarazem trudny styl, 

ponieważ jest minimalistyczny, ale potrzebuje dokładnego dopracowania. Wnętrza muszą być surowo wykończone, ale 

też przytulne. Powinny być utrzymane w ciemnej kolorystyce, ale dodanie kolorowych elementów jest świetnym 

dopełnieniem wnętrza. Przestrzeń to chyba najważniejszy element tego stylu. Wszystko powinno być otwarte, najlepiej 

bez żadnych ścianek działowych. To bardzo ważny aspekt, niektórzy mówią nawet, że meble nie są tak ważne jak 

otwarta przestrzeń, dlatego najczęściej, zamiast “normalnych” drzwi używa się drzwi z dosyć dużym przeszkleniem. 

Jeżeli chodzi o meble to powinny one być funkcjonalne, ale też mieć swój design. Spokojnie mogą to być meble kupione 

np. W sklepie z antykami. Mają one wtedy swój własny, niepowtarzalny styl. Natomiast ważne jest to, aby były one 

minimalistyczne, najlepiej drewniane, metalowe lub szklane. Ważną rzeczą jest też światło, które nadaje przytulny 

nastrój. Podsumowując loft to prostota sama w sobie, ale w dobrym stylu. Przede wszystkim to OTWARTA przestrzeń.    

[Matylda Nawrocka] 

 


